
 

 
 

Referat fra styringsdialogmøde med DVB Syd 
 
 
Mødedato: Mandag den 22. januar 2018 kl. 9.00 – 10.30 
 
Mødested: Mødelokale 412, Skelbækvej 2, 6200 Aabenraa 
 
Deltagere: Jeanette Helmer, Chefkonsulent, Boligkontoret Danmark (JHE) 

Anders Fabricius, Forretningsfører, Boligkontoret Danmark (AFA) 
Jonna Holm, Formand, DVB Syd (JHO) 
Tom Wienke, Sekretariatsleder, Aabenraa Kommune, Tilsyn (TWI) 
Kira Lüthje Davidsen, Assistent, Aabenraa Kommune, Tilsyn og refe-
rent (KDL) 
 

Fraværende:  
 
Dagsorden 
 

1. Velkomst 
KDL bød velkommen til mødet.  
 

2. Årsregnskab og styringsdialog 
Kommunens signallysmodel blev gennemgået. Administrationsbidrag er fortsat 
i bero på 3. år. Der er forsat udfordringer med udgifter til afdeling 20 - Åbovej. 
Der er løbende dialog med Landsbyggefonden, som pålægger besparelser. 
 
Afdeling 1 
Der arbejdes med tilgængelighed og udseende. Møllevej: Landsbyggefonden 
har gennemført en besigtigelse og der kan evt. komme en mindre kapitaltilfør-
sel.  
 
Afdeling 8 
Fællesskur på Funkevej – Sagen ligger pt. ved TWI som er ved at undersøge jf. 
andet møde med DVB Syd og BoligSyd.  
 
Afdeling 10 +12  
Der er fra solgt flere boliger og en tilstandsrapport er under udarbejdelse til 
Landsbyggefonden. Der er dialog om en sammenlægning af afd. 10 og 12.  
 
Afdeling 11 
Salg er godkendt ved Transport-, Bygnings- og Boligministeriet. JHE har mod-
taget et bud fra en køber og afventer pt. lokalplangodkendelse.  
 
Afdeling 20 
TWI sender en udtalelse med kommunens syn på en evt. kapitaltilførsel til JHE.  

Kultur, Miljø & Erhverv 
Sekretariat & Grundsalg 
Dato: 16-03-2018 
Sagsnr.: 18/7637 
Sagsbehandler: Kira Lüthje Davidsen 
Direkte tlf.: 7376 6305 
E-mail: kdl@aabenraa.dk 
 



 
 
 
 
 
 

Side 2 af 2 

3. Udlejningssituation 
Gennemgået under punkt 2.  
 

4. Fremtidsplaner for organisation og afdelinger 
Der er fortsat fokus på at få styrket de forskellige afdelinger og selve organisa-
tionen. AFA har ønske om hurtig sagsbehandling fra kommunens side, da det 
ofte har økonomisk betydning for organisationen.  
 

5. Næste styringsdialogmøde 
Næste styringsdialog aftales at være d. 22. januar 2019. KDL sender en møde-
indkaldelse.  
 

6. Eventuelt 
JHE havde spørgsmål til afdeling 14, TWI tilretter oplysninger i Bossinf jf. mail 
fra JHE. Lånegodkendelse til afdeling 3 forventes at blive sendt til kommunen.  


